



# NEBULIZER

## FOR INTENSIVE USE



### Cod. **F-210PRO**



#### HEAVY-DUTY PROFESSIONAL AEROSOL NEBULIZER

The F-210PRO Professional Aerosol Compressor for continuous use is the ideal solution for extended care. The quiet, compact design, easy operation and durability make this unit an ideal choice for continuous delivery of airway humidity and medicinal preparation. The particle sizes of medications are optimized for inhalation and retention into the lungs. Features With a 51 dBA noise level, Ergonomically designed for easy use and transportation can be mounted on a specially designed movable trolley to facilitate use in different places at the hospital. (trolley is supplied on request as optional).  
Accessories holder: the unit is supplied with one side holder for aerosol accessories and as optional can be fitted with a second accessories holder (one per side)  
Flexible: F-210PRO can be used to treat 2 patients at the same time. Adjustable flow regulation by an easy-to-turn knob, guaranteeing accurate delivery to patients.

**COD. F-210PRO.50** – Version with trolley

**TECHNICAL SPECIFICATIONS**  
Dimensions 290 x 190 x 160 (H) mm  
Weight 2,2 kg  
Power supply 230V/50/60 Hz  
110V/60Hz optional  
Pressure 32 L/min  
Noise 51 dBA  
Working pressure 1,1 bar



**COD. F-210PRO.50**

### Optional Accessories



- 07 NEBULIZER BULB
- 07 MASK ADULT
- 07 MASK CHILD
- 07 TUBE 210 cm
- 07 FILTER AEROSOL



**ESSE3** srl, Via Garibaldi 30  
14022 Castelnuovo D.B. (AT)  
Tel +39 011 99 27 706  
Fax +39 011 99 27 506  
e-mail [esse3@chierinet.it](mailto:esse3@chierinet.it)  
web: [www.esse3-medical.com](http://www.esse3-medical.com)





# NÉBULISEUR À USAGE INTENSIF

## Cod. F-210PRO



### AÉROSOL PULVÉRISATEUR PROFESSIONNEL

Le Compresseur pour Aérosol Professionnel F-210PRO usage continu : la solution idéale en cas de soins longue durée. Son design sobre et compact, son utilisation aisée et sa longévité en font l'appareil par excellence pour la distribution en continu d'humidité et de médicaments pour les voies respiratoires. Les dimensions des particules médicamenteuses sont optimisées en vue de leur inhalation et de leur introduction dans les alvéoles pulmonaires. Caractéristiques Avec un niveau de bruit de 51 dBA, Design ergonomique pour en faciliter l'utilisation et le transport. Peut être monté sur un chariot expressément conçu pour en faciliter l'usage un peu partout à l'hôpital. (Le chariot est livré en option sur demande). Porte-accessoires: l'appareil est équipé d'un porte-accessoires latéral dans lequel introduire les accessoires fournis avec l'aérosol. Un deuxième porte-accessoires peut être fourni en option (un de chaque côté). Souple: F-210PRO permet de soigner deux patients à la fois. Réglage du flux au moyen d'une poignée tournant facilement, pour garantir une bonne distribution aux patients.

**COD. F-210PRO.50 – Version avec chariot**

**CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES**  
Dimensions 290 x 190 x 160 (H) mm  
Poids 2,2 kg  
Alimentation 230V/50/60 Hz  
110V/60Hz en option  
Pression 32 L/min  
Bruit 51 dBA  
Pression maximale 1,1 bar



**COD. F-210PRO.50**

### Accessoires en Option



-07  
NEBULIZER BULB  
-07  
MASK ADULT  
-07  
MASK CHILD  
-07  
TUBE 210 cm  
-07  
FILTER AEROSOL



**ESSE3** srl, Via Garibaldi 30  
14022 Castelnuovo D.B. (AT)  
Tel +39 011 99 27 706  
Fax +39 011 99 27 506  
e-mail [esse3@chierinet.it](mailto:esse3@chierinet.it)  
web: [www.esse3-medical.com](http://www.esse3-medical.com)

